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 הנמכת דרך דודו דותן בהתאם לתב"ר שאושר  : 21/01 הצעה לסדר היום לישיבת המועצה

 ( יה לפקודת העיריותיא לתוספת השנ27הצעה לסדר לפי סעיף )

 הנני מתכבד להעלות הצעה לסדר כדלקמן: 

 :    הרקע

בנוגע להנמכת קטע הכביש בדרך דודו דותן העובר מתחת לגשר  אושר תב"ר   2016בשנת  .1

גבוהות יותר לעבור ולצאת מרמת השרון בדרך זו מבלי  להצטרך  \תע"ש ע"מ לאפשר למשאיות  

 לעבור דרך מערב העיר ודרך ראשונים כדי לצאת מהעיר. 

המועצה בחודש ספטמבר עלתה הצעה זו ונמשכה בעקבות בקשה של ראש העיר  בישיבת  .2

 לארכה של עד שלושה חודשים לקבלת החלטה מחודשת. 

גם בחודשים האחרונים בדומה לשנים האחרונות נתקעו רכבים גבוהים בגשר ונגרמו פקקים   .3

 ביציאת דודו דותן, נזקים כספיים לתושבים ואיבוד שעות עבודה ופנאי רבות. 

לא קיבלנו כל החלטה/הצעה מראש העיר בהקשר לפתרונות אחרים קבועים או זמניים שהציע   .4

 בישיבה בספטמבר. 

 

 : מועצת העיר תתבקש אם כן, להחליט כדלקמן
 

לבצע בהקדם האפשרי את העבודה שאושרה כבר במועצת העיר ולהנמיך קטע הכביש העובר  

 מתחת לגשר. 

 בכבוד רב,

 , חבר מועצהירון גדות 

 ררות התעו
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